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Protokół nr 1/2019 

 

z posiedzenia Rady Osiedla „Zasole” w dniu 08.01.2019r. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenia prawomocności obrad 

2. Informacje Przewodniczącego Zarządu 

3. Plan rzeczowo – finansowy na 2019 rok 

4. Społeczna Inicjatywa Rad Osiedli na 2019 rok 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski 

6. Zamknięcie posiedzenia  

 

Obecni: 

 Według listy obecności. 

 

 Przewodnicząca Rady Osiedla otwarła posiedzenie i na podstawie listy obecności 

stwierdziła prawomocność obrad. 

 

Ad. 2 

 Paczki, które pozostały 6 szt. przeznaczone zostały dla Akademii Radości. Propozycja 

została przyjęta jednogłośnie.  

 Podtrzymać stanowisko w sprawie nadania nazwy dla ronda u zbiegu ulic Legionów i 

Kolbego „Rondo imienia Ireny Koniecznej”. Propozycja została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 3 

 Plan rzeczowo – finansowy: 

1. Dzień dziecka – 3 000,00 zł 

2. Wycieczka dla Klubu Seniora – 1 000,00 zł 

3. Wycieczka dla dzieci – 800,00 zł 

4. Wycieczka dla dzieci – 1 600,00 zł 

5. Wyjazd na grzyby Rada Osiedla – 800,00 zł 

6. Wyjazd na grzyby Klub Seniora – 800,00 zł 

7. Dzień Seniora – 444,80 zł 
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8. Spotkanie z Mikołajem – 3 600,00 zł 

9. Spotkanie wigilijne – 3 600,00 zł 

Plan został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 4 

 Społeczna Inicjatywa Rad Osiedli: 

1. Tablice 2 szt. (ul. Garbarska/Kręta, ul. Powstańców Śląskich) – 5 000,00 zł 

2. Doposażenie lam na ulicach Zasole (na LED tak jak w 2018r.) – 10 000,00 zł 

3. Nasadzenia kwiatów na ul. Pileckiego i Więźniów Oświęcimia – 15 000,00 zł 

4. Doposażenie placu zabaw przy ul. Pileckiego – 26 288,00 zł 

Propozycje zostały przegłosowane jednogłośnie.   

 

Ad. 5 

 Wpłynęło pismo w sprawie parkowania na terenie Zasola. SOSW zwrócił się do Rady 

do wiadomości. 

 Pismo ze Starostwa w sprawie usunięcia dwóch drzew na terenie PZ 4 w Oświęcimiu. 

 Zaproszenie Janiny Poleńskiej na 15.01.2019r. na godz. 16.00 

 Pismo w sprawie rewitalizacji Miasta na lata 2015 – 2025. Informacje do 31.01.2019r. 

 Pan Józef Wiśniowksi zapytał kto przejmuje pomieszczenia po Radzie Osiedla.  

 Ustalono, że w dniu 21.01.2019r. odbędzie się spotkanie noworoczne składkowe dla 

Rady Osiedla.  

 

Protokołowała Zofia Caputa.  

Termin następnego posiedzenia ustalono na dzień 05.02.2019r. godz. 17.00 

Na tym protokół zakończono. 

 


